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Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de 

Partij voor de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over de 

zorg voor vissen in de Oostvaardersplassen tijdens de moerasreset. Aangezien afgelopen jaar 

een dramatisch jaar was voor de vispopulatie in de OVP met 60.000 gestorven vissen, wil de 

Partij voor de Dieren weten op welke manier GS een soortgelijk drama dit jaar gaat 

voorkomen.  

1. Welke vervolgstappen in de moerasreset staan gepland voor 2020? 

2. In de voortgangsrapportage Natura2000 staat ook dat de aanbesteding van 

vispassages en poelen ‘waarschijnlijk in 2020 start’. Zijn deze passages en poelen 

bedoeld voor de vissen om voldoende leefruimte te hebben/kunnen bereiken tijdens 

de moerasreset? Zo ja, is het dan niet van belang dat deze klaar zijn voor 

vervolgstappen in de moerasreset worden ondernomen?  

3. In de voortgangrapportage Natura2000 van 31 maart 2020 staat te lezen dat het 

waterpeil in het Oostelijk deel van het moeras verhoogd moet worden om te kunnen 

fungeren als uitwijkgebied. In 2019 is dit nog niet gebeurd. Gaat dit vóór de zomer 

van 2020 wel gebeuren, en zo ja, wanneer en hoe? Zo nee, waarom niet en welke 

gevolgen zal dit hebben voor de vispopulatie? 

4. Is de vergunning voor visafvangst voor 2020 al verleend? Zo ja, voor welke periode? 

Hoeveel vissen gaan er afgevangen worden, en wat gebeurt er met deze vissen?  

5. Is onderdeel van de planning voor 2020 dat er actief water afgelaten zal worden uit 

het moerasgebied of dat het waterpeil niet zelfstandig kan herstellen doordat de 

aflaat verder wordt verlaagd? Zo ja, wanneer?  

6. Vorig jaar was een van de redenen voor het lage waterpeil dat, door de aflaat die 

aangelegd was, het waterpeil zich in de winter niet voldoende had kunnen herstellen 

om in de zomer hoog genoeg te zijn voor de vissen tijdens de extreme droogte. Hoe 

heeft het waterpeil zich in de afgelopen winter ontwikkeld, en hoe staat het er nu 

voor ten opzichte van afgelopen jaar rond deze tijd? En ten opzichte van het 

waterpeil tijdens de extreme droogte in juli 2019? 

7. Vorig jaar kon volgens Gedeputeerde Staten na de extreme vissterfte geen 

waterkwaliteitscontroles gedaan worden, omdat de aanlegsteiger afgelopen winter 
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aangelegd zou worden, zijn er inmiddels wel metingen geweest? Zo nee, waarom 

niet? Zo ja, is er een effect gemeten van de 60.000 dode vissen die in het water zijn 

blijven liggen? Hoe is de waterkwaliteit in het moerasgebied nu?  

8. Hoe staat het met de visstand in het gebied? Is onderzocht in hoeverre de 

vispopulatie zich heeft kunnen herstellen? Zo nee, is GS bereid een dergelijk 

onderzoek laten uitvoeren? 

9. In de voortgangsrapportage Natura2000 is ook te lezen dat vanaf 15 juli 2020 het 

waterpeil met 80 tot 90 centimeter verlaagd zal worden. Tegelijkertijd wordt ook 

komend jaar een zeer warme, droge zomer verwacht1. Hoe gaat GS ervoor zorgen dat 

eenzelfde drama als vorig jaar voorkomen wordt?  

 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording,  

Leonie Vestering, Partij voor de Dieren Flevoland 

 

 
1 https://www.parool.nl/nederland/warme-en-droge-zomer-in-het-
vooruitzicht~b54354e8/?referer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F 
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